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Tamás Sándor, a Kovászna megyei önkormányzat elnöke felszólította a megye
rendőrparancsnokát és prefektusát.

  

A megyei önkormányzat csütörtöki ülése elején Kulcsár Terza József a Magyar Polgári Párt
(MPP) képviselője jelezte, hogy a Megyei Közrendészeti Hatóság ülésén az alprefektus nem
kívánta napirendre tűzni a sepsiszentgyörgyi zászlócsere és a kézdivásárhelyi terrorvád
megtárgyalását.

  

Tamás Sándor kifejtette: nemcsak ő, hanem a sajtó és a közösség egy része is kétségbe vonja,
hogy valóban megtörtént volna a zászlócsere, ahogyan a megyei rendőrparancsnok és a
prefektúra állítja. A Romániai Magyar Demokrata Szövetség (RMDSZ) politikusa emlékeztetett
arra, hogy az állítólagos incidens napján azt jelentették be, hogy Sebastian Cucu prefektus
személyesen vitt új román lobogót az eltulajdonított helyett, de jelenleg is az a szakadt lobogó
van kitűzve, amely az ünnep előtt volt.

  

A politikus a hatóságok által alkalmazott kettős mércét is kifogásolta. "Illegálisnak minősítik a
székely zászlót, ugyanakkor Bukovina zászlóját, ami ugyanúgy történelmi régió és nem
adminisztratív terület, szabad használni" - idézte a Maszol.ro Tamás Sándort.

  

Az Agerpres hírügynökség Ioan Popa megyei rendőrparancsnokra hivatkozva írta meg, hogy
november 30-án hajnalban ismeretlenek levették a sepsiszentgyörgyi román katona szobra
melletti zászlórúdról a román lobogót, és a székely lobogót vonták fel helyette. A prefektus
hivatala közleményben tudatta, hogy a történteket a román nemzeti lobogó, és a román nemzeti
ünnep meggyalázásának tekinti.
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